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Datum vergadering : 15 april 2021 
 
Aanwezig in de Nederlands Hervormde kerk te Bergschenhoek: 
Raadsleden:  
Leefbaar 3B : Don van Doorn, Wouter Hoppenbrouwer, Jan Pieter Blonk, Machiel Crielaard, 
  Marjolein Gielis, Henk Meester, Leon Erwich, Georgine Zwinkels,  
  Johan Phillippens 
VVD : Alexander Kuipers, Nathalie van Bakel, Marloes Draak, Ed van Santen,  
  Mauriel van As, Matthijs Machielse 
CDA : Matthijs Ruitenberg, Nelleke Bouman, Hans van der Stelt, Dave Bergwerff, 
  Frans Ammerlaan 
CU : Kees-Willem Markus, Jurjen Dieleman, Paul Lieverse 
WIJ Lansingerland : Petrine van Olst, Jan Jumelet 
D66 : Erik Jonker, Michiel Muis 
GroenLinks : Marco Ruijtenberg, Selgei Gabin 
PvdA : Petra Verhoef 
 
Voorzitter : Leon Hoek 
Griffier : Lianne van den Houten 
Raadsadviseurs : Karin Koemans, Rianne Kokke 
Burgemeester : Pieter van de Stadt 
Wethouders : Simon Fortuyn, Kathy Arends, Jan-Willem van den Beukel, Ankie van Tatenhove 
Gemeentesecretaris : Lucas Vokurka 
 
Afwezig:  
Griffier : Marijke Walhout 
VVD : Eric Kampinga 
D66 : Ineke den Heijer 
 
 
 

1. Opening en mededelingen 
De voorzitter, om 20.40 uur: Dames en heren, als u weer wilt plaats nemen, dan gaan wij nu over tot het 
openbare gedeelte. Zoals u weet, staat er één agendapunt op de agenda, dat is de voordracht tot 
herbenoeming van onze huidige burgemeester de heer Pieter van de Stadt richting de commissaris van de 
koning. Fijn dat u er bent, dat is altijd prettig als het hier over gaat, uiteindelijk. Prettig dat we allemaal 
hier fysiek aanwezig zijn. Dat heb ik net niet genoemd, maar het is natuurlijk toch een hele rare tijd. Ik 
ben blij jullie allemaal weer te zien. Het is op zich ook vreemd, dat ik spreek in een Nederlands 
hervormde kerk, maar dat vind ik ook wel een eer. Wat dat betreft een mooie gelegenheid.  
 
 

2.a Mededeling door voorzitter vertrouwenscommissie van het genomen besluit van de raad inz. 
aanbeveling herbenoeming burgemeester 

De voorzitter: Voordat we verder gaan, wil ik graag weer het woord geven aan de voorzitter van de 
vertrouwenscommissie, mevrouw Bouman-Quist.  
 
Mevrouw Bouman, CDA: Collega raadsleden, dames van de griffie, de genodigden: wethouders, de 
gemeentesecretaris, onze notuliste, burgemeester Van de Stadt, beste Pieter. We zijn hier vanavond 
bijeen in een bijzonder gebouw, de voorzitter zei het net al: de kerk. Ook voor een bijzondere 
raadsvergadering. Hebben wij normaliter vergaderingen in de raadszaal van het gemeentehuis, nu helaas 
digitaal. We vergaderen al maanden digitaal en ik denk dat menigeen verzucht: zouden wij maar weer 
eens zo met elkaar kunnen vergaderen zoals vanavond. Maar wij moesten voor vanavond uitwijken naar 
deze kerk om toch te kunnen voldoen aan de richtlijnen van het ministerie van Binnenlandse Zaken en de 
regels van het RIVM. Bijzonder, ja, zeker. Omdat er door de raad een besluit genomen moet worden over 
de herbenoeming van de burgemeester van Lansingerland. Op 14 september 2015, het is alweer 5,5 jaar 
geleden, trad je aan als burgemeester en op 14 september aanstaande loopt de eerste ambtstermijn af. 
Ruim 5,5 jaar burgemeesterschap. In die afgelopen jaren is er veel gebeurd. De nodige ontwikkelingen 
zijn er allemaal geweest. Daar zal ik niet bij stil staan, want dan zou ik hier nog wel even kunnen blijven 
staan en dat is toch niet de bedoeling. Eén ding wil ik toch wel even naar voren brengen en dat wil ik 
niet onvermeld laten. In 2015 was er een raad, die u benoemd heeft. Echter, in 2018 kwam er een 
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nieuwe raad. Deze raad heeft na een zorgvuldig gelopen proces zich gebogen over een herbenoeming. Als 
voorzitter van de vertrouwenscommissie, en ik spreek nu ook namens de raad, denk ik, kan ik je mede 
delen dat de raad in besloten vergadering zojuist een besluit heeft genomen. Dat luidt: 
 
burgemeester Van de Stadt voor te dragen voor herbenoeming voor een tweede termijn als burgemeester 
van Lansingerland. 
 
Pieter, van harte gefeliciteerd (applaus). Van harte gefeliciteerd met deze voordracht. Dat laat ik 
vergezeld gaan met een bos bloemen. Wij kunnen niet even handen schudden, dat moet allemaal op 
afstand, maar een bos bloemen ga ik je toch wel even overhandigen (applaus). Nogmaals gefeliciteerd. Ik 
heb begrepen, dat je ook nog een paar woorden zou willen zeggen. Als het mag van de voorzitter en dat 
gaan we nu horen. De voorzitter: Jazeker. Uiteraard. Het woord is aan de heer Van de Stadt, ga uw gang.  
 
Burgemeester Van de Stadt: Geachte leden van de raad, wethouders, gemeentesecretaris, notulist en 
natuurlijk de dames van de griffie. Allereerst dank voor deze herbenoeming. Althans, het moet nog 
komen, maar wat u betreft, en ik ga ervan uit, dat het kabinet daar naar luistert. Zes jaar geleden, een 
kleine zes jaar geleden, de voorzitter van de vertrouwenscommissie mevrouw Bouman zei het al, was 
voor mij een nieuw begin. Een nieuw begin in Lansingerland en een nieuw begin als uw burgemeester. Ik 
ben er best trots op, dat uw vertrouwenscommissie toen, onder leiding van de heer Hoppenbrouwer, het 
aangedurfd heeft om in feite een onervaren burgemeester te nemen. En ik kan u zeggen: dat was nog 
best een uitdaging. Ik heb de afgelopen jaren heel veel geleerd, heel veel moeten leren. En u heeft mij 
daar altijd gelegenheid voor gegeven, u heeft mij altijd het vertrouwen gegeven en u heeft mij daar 
altijd in gesteund. Zo heb ik het altijd gevoeld, zo is het volgens mij ook altijd geweest en ik ben u daar 
zeer erkentelijk voor. Ik hoop ook, dat u de komende jaren, de komende periode, gaat genieten van dat 
wat u zelf ook gezaaid heeft. Ik zal daar in ieder geval ontzettend mijn best voor doen. Ik ben ontzettend 
blij met de herbenoeming, omdat ik en mijn gezin het ongelooflijk naar onze zin hebben in deze 
gemeente. Ik kom met een nieuw dilemma: ik mag niet meer weg. Van thuis. U begrijpt: ook daar zal 
enige blijdschap zijn met uw besluit. Los van het feit, dat wij een imposante gemeente zijn op het 
gebied van de glastuinbouw, natuurlijk, ik heb hier internationale gasten mogen ontvangen: de 
burgemeester van Beijing, de president van Singapore, de Amerikaanse minister van landbouw. Zij komen 
hier niet voor niets heen. U heeft mij, in de vorige profielschets, opgedragen ook voor die economie wat 
te betekenen. Als ik kijk hoe de economie hier er voor staat, wat er gebeurd is in de afgelopen jaren, 
dan denk ik dat we op dat punt er beter voor staan. Dat ga ik zeker niet naar mezelf toe trekken, 
misschien is het ondanks mij, maar het is een resultaat dat we in ieder geval samen hebben behaald. Een 
andere opgave was prominent in die profielschets: de regio. Ik denk dat Lansingerland er in de regio heel 
goed op staat, weer heel goed op staat. We zijn zeker niet meer de risje, zeker niet in financieel 
opzicht, maar ook de wethouders en ik hebben zo langzamerhand een sterke positie opgebouwd, ook 
dankzij heel actieve raadsleden, die zich in de regio inspannen, van de heer Dieleman tot de heer Blonk, 
overal zijn wij actief aanwezig en dat is belangrijk. Dus ook op dat punt, de regio, staan we er beter voor 
dan 6 jaar geleden. Ook dat hebben we samen bereikt. Tenslotte, een groot hangijzer indertijd: de 
financiën. Ook daar kunnen we zeker zeggen, dat we er beter voorstaan dan 6 jaar geleden. Ook dat is 
het werk van u als raad. Het is tenslotte een begrotingszaak, dat is tenslotte van de raad. Ook dat 
hebben we samen bereikt en ook daar ben ik trots op. Maar los van het feit, dat ik heb geprobeerd de 
profielschets goed uit te voeren en deze gemeente een stap verder te helpen, los van het feit dat ik het 
met mijn gezin ontzettend naar mijn zin heb in deze prachtige gemeente, wat mij het meest is 
bijgebleven zijn de inwoners. Daar heb ik de afgelopen jaren de meeste indrukken opgedaan. Onze 
inwoners zijn bijzonder en dat gaat in den brede. Ik heb de eer en het genoegen heel veel van onze 
inwoners te spreken. Laat ik zeggen: vandaag heb ik contact gehad met mevrouw Den Heijer, met de 
heer Blonk en met de heer Duk, 3 raadsleden alleen al. En alle drie mensen die mij in deze periode 
dierbaar zijn geworden. Naast u allemaal, hoor, voor alle duidelijkheid. Ik was vanmorgen bij Plantise, 
de directie, een overleg. Ook daarvan zeg ik: we hebben een aantal fantastische bedrijven in deze 
gemeente. Ik heb daar fantastische mensen leren kennen. Afgelopen dinsdagmiddag nog twee echtparen, 
die 60 jaar getrouwd waren. U kent er één, voorzitter, uw tante. Een echtpaar, dat ook nog eens 
toevallig mijn buren is, fantastische mensen. En zo heb ik meer fantastische buren. Een ander echtpaar, 
uit Bleiswijk. Overigens net zoals mijn buren: vooral teleurgesteld dat ik niet live langs kwam. Voor alle 
zekerheid: ik heb met iedereen de afspraak gemaakt, dat ik nog langs kom. Maar ook weer 60 jaar 
wonend in dezelfde woning in Bleiswijk, een echte Bleiswijker getrouwd met een Goudse, 60 jaar in 
dezelfde woning, mensen die tot de pilaren van onze samenleving behoren, gewoon door inwoners te 
zijn. Zo kom ik ontzettend veel fantastische inwoners tegen. En ik kom bij ontzettend veel 
gelegenheden, die ontzettend leuk zijn. De Kerst-inn van het Hollands Christelijk mannenkoor, de 
kleindierententoonstelling jaarlijks, de Floralia, allemaal initiatieven vanuit onze samenleving door onze 
inwoners, die op mij ongelooflijk veel indruk hebben gemaakt. Dan heb ik het nog niet over alle 
vrijwilligers bij de sportclubs, in de cultuursector. Ik heb het nog niet over de hospice, waar ik net het 
10-jarig bestaan mee heb mogen vieren. Al die vrijwilligers in onze samenleving, die hebben op mij de 
grootste indruk gemaakt. Ik ben ongelooflijk trots dat ik voor hen hier nog een keer 6 jaar aan vast mag 
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plakken. Voor hen doe ik het ook heel graag. Ik dank u, mevrouw Bouman, als voorzitter van de 
vertrouwenscommissie, voor het hele proces, dit zorgvuldige proces dat doorlopen is, ik dank u vooral 
ongelooflijk veel voor uw vertrouwen. Het is mij zeer waard, Lansingerland, de inwoners van 
Lansingerland en u allen: u bent mij inmiddels zeer dierbaar. Dank u wel (applaus).  
 
De voorzitter: Ook namens de raad nog een keer de felicitaties, omdat we toch hebben gemeend u voor 
te dragen voor herbenoeming. Dat is heel mooi, dus nogmaals gefeliciteerd. Mevrouw Bouman liet u net 
even in spanning zitten, merkte ik. Ja, ze weet goed de spanning op te voeren. Maar ik wil toch vanaf 
deze plek mevrouw Bouman ook nog een keer heel hartelijk bedanken voor het vele werk, dat zij in de 
afgelopen maanden verricht heeft. Ik ben zo blij, dat er in de gemeenteraad mensen als zij zitten, want 
ik zou er niet aan moeten denken om al die gortdroge processtukken door te moeten worstelen. Want ik 
weet één ding zeker: daarom ben ik nooit de politiek in gegaan. Maar we hebben elkaar allemaal nodig. 
Ik wil u namens de vertrouwenscommissie heel hartelijk bedanken. Dat wordt gevisualiseerd middels een 
bloemetje. Ik zal het u niet toegooien, want dat zou verkeerde indrukken kunnen wekken. (applaus). Je 
ziet dat ik het nog niet haal bij u, want normaal moet je dan je jasje dicht doen, maar goed, geeft niet.  
 

3. Sluiting 
De voorzitter, om 20.55 uur: Dan zijn we aan het eind gekomen van deze vergadering. Ik zou eigenlijk 
niets liever willen, dan u uit te nodigen aan de bar. Maar goed, dat zou in deze omstandigheden niet 
verstandig zijn. We moeten streng zijn. Ik wil u vriendelijk verzoeken om straks ook buiten niet na te 
blijven praten. Er is een heel plan om u gefaseerd naar buiten te laten gaan. Ik wil voorstellen, dat de 
linker rij, voor u rechts, als eerste het pand verlaat. Gevolgd door de tweede rij aan de linker zijde, 
rechts voor u. Zo komen we vanzelf bij het college uit, die als laatste het pand mag verlaten. Ik dank u 
allen voor uw aanwezigheid. Ik hoop u snel weer fysiek te mogen ontmoeten. Dank u wel.  
 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 
 
De wnd. griffier, 
 
 
 
 
 
Mr. Lianne van den Houten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verslag opgesteld door Marianne Jansen, Lothassa Secretarie, met behulp van geluidsopname.  
 


